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Offentligt
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Spørgsmål 

I forbindelse med forhøjelsen af tobaksafgiften pr. 1. april 2020 blev det i lovens over-

gangsbestemmelser fastlagt, at de registrerede tobaksvirksomheder ikke kunne hamstre 

stempelmærker til den afgift, der var gældende forud for afgiftsforhøjelsen. Hvordan vil 

regeringen kontrollere, at produkter med det nu forældet stempelmærke er solgt, og har 

forladt producentens ejerskab inden d. 1. april 2020? Herunder at producenter ikke kan 

lægge produkter hos grossisten til opbevaring uden grossisten køber varerne af producen-

ten? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for indhentelse af 

bidrag fra Skattestyrelsen. Et endeligt svar forventes fremsendt inden udgangen af uge 34.  
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